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Z A P I S N I K 
s 28. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 25. rujna 2017. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 

 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Indira Rački Joskić, 

ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Martina Petranović, 

službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave,. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Alen Udovič umjesto 

kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Priprema za sjednicu Gradskog vijeća, objava akata nakon sjednice. Ukoliko Vijeće prihvati 

objavit će se treća objava za Savjet mladih. Gradonačelnik navodi da među mladima postoji 

totalna indolencija, vidjet ćemo kakav će stav zauzeti Gradsko vijeće jer bacamo novac na 

formu, a nitko se ne želi prihvatiti tog posla. Zakonske norme ne prepoznaju stvarnu situaciju 

na terenu i nameću nešto što se u realnom životu ne može realizirati. 

- Izrada dopisa i rješenja nakon sjednice Socijalnog vijeća. 

- Po nalogu zamjenice gradonačelnika potrebno je kontaktirati glazbene izvođače za nastupe na 

adventskim vikendima. 

- Vijećnicima, mjesnim odborima, službenicima JUO i zainteresiranim udrugama ponudit će se 

obuka u suradnji s Udrugom gradova. 

- Otvorit će se zamolbe pristigle na natječaj za prodaju zemljišta kod Setinga,  potrebno je izraditi 

ugovor. 

- Izrada dokumenata iz domene zaštite i spašavanja. 

- Ovjere radnih vremena ugostiteljskih objekata. 

- Izrada rješenja za naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih objekata. 

- JVP će se dostaviti materijali vezani uz novi saziv Upravnog vijeća. U ime Grada za članove su 

određeni Dražen Magdić i Tomislav Mrle. 

- Pripremljen je prijedlog odluke o povjeravanju obavljanja poslova koje obavlja zamjenica. Za 

nju će se pripremiti izjava vezana uz sukob interesa vezano uz javnu nabavu. 

- Odradit će se prijevod na njemački jezik odluke GIS-a i rješenja o obavljanju dužnosti za 

gradonačelnika. 

- Iščitavane Zakona o JLS i davanje mišljenja na isti. 

- Redovni poslovi Pisarnice i Ureda tajnice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Preuzimanje dodatnog materijala za most preko Kupice. Ukoliko vrijeme bude dobro most bi 

do kraja tjedna trebao biti u funkciji. 

- Vratili su se ugovori vezani za izradu projekta rekonstrukcije ceste u Lučicama, potrebno je 

obići teren i uvesti projektanta u posao. 

- PGŽ je raspisala natječaj za izgradnju infrastrukture u poslovnim zonama. Ono što bismo mogli 



prijaviti nije imovinsko pravno riješeno iako imamo spremnu projektnu dokumentaciju. Iz istog 

razloga propustili smo i natječaj za EU sredstva. 

- Na groblju i dalje traju radovi, kamene ploče nisu gotove, ograda je postavljena, preostaje 

asfaltiranje ulaza i postava panoa. 

- Za rasteretni kanal potrebno je podnijeti zahtjev za izdavanje uporabne dozvole. 

- Što se tiče autobusne linije Brod na Kupi - Delnice potrebno je ili dati koncesiju ili krenuti s 

izvanrednim usklađenjem što bi značilo da bi ta linija, koja već sada glasi kao međuopćinska, 

mogla to i ostati ako bi Delnice i Lokve zajednički podnijeli zahtjev prema PGŽ. Gradonačelnik 

je zatražio da se stupi u kontakt s Općinom Lokve, da se sve iskoordinira kako bi linija 

profunkcionirala. 

- Priprema dokumentacije i objava natječaja za zimsku službu za četverogodišnje razdoblje. 

- Izrada izvješća i plana upravljanja nekretninama kao i Plana održavanja nekretnina. 

- Potrebno je izradit plan za iduću godinu kao i program aktivnosti koje želimo da provodi Centar 

za brdsko planinsku poljoprivredu. 

- Za punionicu e-automobila dobiven je prijedlog ugovora o pravu služnosti. 

- Problem micanja sušare i izdavanje rješenja. 

- Aktivnosti Prometnog redarstva. 

- Izrada rješenja o uklanjanju ruševnih objekata, dva u kupskoj dolini, i za kuću „Bolf“. 

- Rješenja za komunalni doprinos i posebne uvjete građenja. 

- Od predsjednika Sportske zajednice dobiveno je upozorenje da Kuglana prokišnjava. Davorin 

Klobučar navodi da se o tome raspravljalo na sjednici Izvršnog odbora Sportske zajednice. O 

tome će se svakako razgovarati u GSC-u. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Nastavak priprema ski staza na Platku, košnja i priprema sustava žičara. 

- Nazočnost na radionici koju organizira Zajednica sportova PGŽ za djelatnike i ustanove u sportu 

glede rada po sportskim aktivnostima 

- Kontinuirana komunikacija sa školskim sportskim savezima kojima nudimo naše sadržaje. 

- U Delnicama su svi objekti u pogonu. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Rad s pumpama i vježbe s hidraulikom za tehničke intervencije. 

- Uređenje prostorija. 

- Radovi s auto košarom za privatne korisnike. 

- Proučavanje Zakona o vatrogastvu, zaštite na radu, Statuta, te rješavanje telefonije nakon isteka 

ugovora. 

- „B“ ekipa priprema se za županijsko takmičenje. 

 

PETAR HRG 

- Održat će se sastanak s Hrvatskim vodama. 

- U Hotelu „Risnjak“ prisustvovat ćemo istraživačkoj radionici u organizaciji Fakulteta za 

menadžment. 

- Administrativni poslovi, rad na marketinškim alatima. 

- Organizacija adventske bajke. 

- Nastavak projekta biciklističkih staza. 

 

IVA  ŽAGAR 

- Priprema Financijskog plana za iduću godinu i Plana za upravljanje nekretninama u vlasništvu 

Grada. 

- Izrada faktura za sve usluge osim za javne površine. 

- Komunikacija s izvođačem radova vezano za ogradu oko groblja u Kuželju. 

- Uređenje delničkog groblja. 

- Košnja površina. 

- Popravci i montaža prometnih znakova koji su iza svakog vikenda uništeni, okrenuti, savinuti… 



Gradonačelnik je zatražio da se sva oštećenja fotografiraju i dostave Policiji koja bi trebala štititi 

imovinu ovoga grada. 

- Pražnjenje kanti za otpatke. 

- Održavanje čistoće objekata i javnih površina. 

- Na groblju u Delnicama montirana je ograda i postavljene su ploče. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima, obrada novih knjiga, presigniranje hrvatskog fonda. 

- Radijska emisija. 

- Izrada Financijskog plana. 

- Potrebno je kontaktirati dužnike knjiga. 

- Moguć je odlazak u Karlovac po nagradu za slikovnicu Katarine Petranović i Marie Tuhtan. 

- Pripreme za obilježavanje Dječjeg tjedna. 

- Prijem dobavljača koji su najavili svoj dolazak. 

- Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Tehničko usklađenje proračuna prema uputama Ministarstva financija. 

- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Kontakt s Erste bankom vezano za advent. 

- Pripreme tromjesečnih izvještaja. 

- Isplate za Socijalno vijeće i mjesne odbore. 

- Autorski honorar za nabavu slika. 

- Nastavak aktivnosti na projektu reciklažnog dvorišta. 

 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


